
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

w dniu 26 marca  2008 r.

Obecni : 

Grażyna Strączek -Przewodnicząca - obecna
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
Marcin Musiał- obecny
Jolanta Moćko- obecna
Wiesław Konderak- obecny
Andrzej Świątek- obecny
Władysław Oczkowicz-obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza  Miasta,  Krzysztof 
Malczewski-  Dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych, Ewa Sokołowska- Głowna Księgowa ZBK, 
Robert Szczupider- Dyrektor Zakładu Inżynierii Komunalnej, Mariola Kokosińska- Główna Księgowa- 
ZIK

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Analiza wykonania budżetów ZIK i ZBK za 2007 rok.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Powitała członków Komisji Finansowo- Budżetowej.
− Przechodzimy do omówienia  budżetu ZIK za 2007 rok. 

DYSKUSJA NT: ANALIZY WYKONANIA BUDŻETU ZIK ZA 2007 ROK.

W dyskusji udział wzięli:

I.Gawroński- Zastępca Przewodniczącego Komisji
A. Świątek- Członek Komisji
R. Szczupider- Dyrektor ZIK



G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza
W. Oczkowicz- Członek Komisji

Po  przeprowadzonej  dyskusji  Komisja  wystąpiła  o  przygotowanie  informacji  pisemnej  nt: 
zaległości nieściągalnych, oraz informacji jakie koszty poniósł MOSiR za wodę i ścieki.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę  o  przegłosowanie  materiału  przygotowane  przez  ZIK.  Kto  jest  za  pozytywnym 
zaopiniowaniem materiału?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał został pozytywnie zaopiniowany   przez Komisję. 

DYSKUSJA NT: ANALIZY WYKONANIA BUDŻETU ZBK ZA 2007 ROK.

W dyskusji udział wzięli:

I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącego Komisji
K. Malczewski- Dyrektor ZBK
A. Świątek- Członek Komisji
W. Oczkowicz- Członek Komisji
E. Sokołowska- Główna Księgowa ZBK
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
M. Musiał- Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę  o  przegłosowanie  materiału  przygotowane  przez  ZBK.  Kto  jest  za  pozytywnym 
zaopiniowaniem materiału?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał został pozytywnie zaopiniowany   przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. W pierwszej kolejności omówimy projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok. 



Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok. 

DYSKUSJA NAD PROJEKTEM UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA NA 2008 
ROK.

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza
I. Garoński- Zastępca Burmistrza Miasta
M. Musiał- Członek Komisji
W. Konderak- Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań, kto z państwa radnych jest za przyjęciem zmian w budżecie miasta 
na 2008 rok?

GŁOSOWANIE ( nieobecni W. Oczkowicz, A. Świątek)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2008 rok 
została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Anna Śłagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia  pismo  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  dot.  regulacji  płac  grupy  pracowników 
samorządowych zatrudnionych w czeladzkich placówkach oświatowych.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  informacji  o  przygotowaniu  do  realizacji  zadań  ze  środków 
unijnych.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

W dyskusji udział wzięli:

A. Śłagórska- Zastępca Burmistrza
J. Moćko- Członek Komisji
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
M. Musiał- Członek Komisji



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z państwa jest za przyjęciem przedstawionego materiału dot. środków unijnych?

GŁOSOWANIE ( nieobecni W. Oczkowicz, A. Świątek)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał  został pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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